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********************************************************************************** 

PROTOKOLL FRA MØTE I SAMARBEIDSUTVALGET PÅ IVELAND SKOLE 

********************************************************************************** 

 

FAU-representanter; Yvonne Netteland og Elisabeth Berg 

Elevrådsrepresentanter; Leah Tveit, Emma Vasvik 

Skolens representanter; Anne Cecilie Skaiå, Vigdis Syvertsen 

Representant for andre tilsatte; vara Terje Ravnevand 

Politisk representant; Kristin Kartevoll Myhren 

For kommunen; Ole Kr. Hægeland 

 

Møtested: Iveland skole, personalrommet 

Møtetid: Torsdag 5. juni 2025 kl. 17.30    

Forfall: Leah Tveit, Emma Vasvik, Anne Cecilie Skaiå, Terje Ravnevand, Elisabeth Berg 

Vara: Ellen Skagestad for Anne Cecilie Skaiå og Julie Øina for Elisabeth Berg  

 

 

Sak 01/25 Godkjenning av saksliste. 

  Sakslista ble godkjent uten merknader  

 

Sak 02/25 Godkjenning av protokoll. 

Protokoll fra forrige møte godkjennes hvis det ikke kom innsigelser innen 10 dager 

etter at den ble sendt ut. 

 

Sak 03/25 Diverse orienteringer: 

- Elevundersøkelsen 24/25 

- Grunnskolepoeng/karakterer 23/24 

- Dekomp-samarbeidet 

- Miljøteam - Vill vekst 

- Skolemiljøarbeid – digitalt tema  

- Helsefremmende barnehager og skoler – uteområdet  

 

Rektor orienterte kort om resultater fra ulike kartlegginger på skolen og om satsinger 

som skolen er opptatt med for tiden.  

 

Sak 04/25 Saker fra FAU eller elevrådet  

- Fra FAU – Hvordan jobber skolen forebyggende mot mobbing og rasisme 

o Svar fra rektor: skolen er for tiden midt i et samarbeid med 

Læringsmiljøsenteret i Stavanger om skolemiljøet. Det er en 4-delt satsing, 

med et nytt satsingsområde innen skolemiljø hvert halvår over 2 år.  

o Skolen har inngått en avtale om oppstart av et samarbeid med Dembra fra 

høsten 2026 (det er «ventetid» på dette opplegget) 

o Skolen har flere egne fokusområder på språkbruk, kartlegge uteområdet, 

egne undersøkelser som sosiogram, voksen-elevrelasjoner, egenprodusert 

skolemiljøundersøkelse m.m. 

 

- Fra FAU - Hva skjer med uteområdet? 

o Kommunen har vært på befaring på Vennesla skole og kikket på området 

der. Total sum til oppgradering ble nedjustert fra 1.000.000 over 2 år til 

500.000 i 2025, og det er derfor vurdert at man skal vente med å gjøre noe 

med uteområdet til man kan søke og få spillemidler til prosjektet. Da kan vi 

doble summen uteområdet kan utbedres for.  
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o Skolen har vært i kontakt med drift og utvikling for å se på muligheten for å 

legge ned rør som kan brukes som rutsjebane og ev. se på å sette opp vippe 

på området med egen arbeidskraft. Dette vil likevel koste en del tusen, som 

trolig må tas av midlene til uteområdet. 

 

- Fra - FAU Luftkvalitet i C-bygget 

o Rektor hadde i forkant av møtet sendt e-post og bedt adm. om en 

tilbakemelding om hvordan det lå an med utbedring av ventilasjonen i C-

bygget. Svar var ikke mottatt til SU-møtet, men medlemmer i SU mente at 

utbedring var i gang/utført, i og med at det lå inne i tertialrapporten. 

 

- Fra FAU – Innspill til oppgradering av idrettshallen og skolen  

o FAU ønsker plass til 250 personer i storsalen, og et storkjøkken som er mer 

praktisk enn det som foreligger som forslag i dag 

o FAU ønsker at det skal ses på mulighet for et nytt og støtte bygg der C-

bygget er på skolen i dag, for å løse plassproblemer 

o FAU ønsker at det skal bygges slik at skolen kan få naturfagsrom, store nok 

praktiske rom (kunst og håndverk), musikkrom, store nok klasserom og 

grupperom. 

o Innspill fra rektor er at det kunne vært spennende å se på ei løsning som gjør 

at vi kunne flyttet ungdomstrinnet bort i hallen. Det hadde frigjort plass på 

skolen som kan bygges om til spesialrom og vil skjerme ungdomsskolen litt 

fra barneskolen samtidig som det er nærhet til hverandre 

 

Sak 06/24 Eventuelt  

  Det kom ikke opp noen eventueltsaker  

 

 

Iveland, 12.06.2025 

Ole Kristen Hægeland 


